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ZAPISNIK*
sa Druge - posebne sjednice Drugog redovnog Gesenjeg) zasijedanja u 2021. 

godini Skupstine Crne Gore 27. saziva, odriane 29. oktobra i 1. novembra
2021. godine

Sjednica je pocela 29. oktobra u llsati i 30 minuta.
Sjednici je predsjedavao Aieksa Becic, predsjednik Skupstine. 
Predsjednik Skupstine Je podsjetio da Je sjednica u redovnom zasijedanju 

posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima i obavijestio da je dnevni 
red sjednice

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA U VEZI SA ODREDENOM TEMOM

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade, dr Zdravku 
Krivokapicu, postavili su poslanici:

1. Boris Bogdanovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokrate - 
Demos - Mir je nasa nacija:

„Srpskim drzavijanima Veljku Belivuku i Marku Miljkovicu, optuzenim za 
izvrsenje najtezih krivicnih djela u vise zemaija, ukijucujuci i Crnu Goru, skinuta 
je zabrana ulaska u nasu zemlju, od strane bivse vlasti. Prema informacijama 
dostupnimjavnosti, zakijucujemodaje prethodno pomenuta radnja izvrsena 28. 
decembra 2020. godine, na dan kada je opozicija i vise drzavnih organa i 
institucija pokusalo da izazovu ustavnu krizu i blokiraju Skupstinu Crne Gore. S 
tim u vezi pitam: 1. Ko je naredio skidanje zabrane ulaska pomenutim 
regionalnim kasapinima? 2. Da li, prema informacijama sa kojima raspolazete, 
u bezbjednosnom sektoru, na visokim pozicijama, imamo ljude biiske 
nalogodavcu skidanja zabrane ulaska Veljku Belivuku i Marku Miljkovicu? 3. S 
obzirom na datum skidanja zabrane ulaska, da li skidanje zabrane ima veze sa 
planiranim aktivnostima organizatora neuspjesnog parlamentamog puca?

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovorje 
komentarisao Boris Bogdanovic.

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u muskom rodu, podrazumijevaju iste izraze i u 
zenskom rodu



2. Jevto Erakovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske partije 
socijalista - LP

„Da li osjecate odgovornost kao predsjednik Savjeta za sprovodenje 
aktivnosti na odstranjivanju i iskorjenjivanju zarazne bolesti izazvane 
korona virusom za katastrofalne rezultate koje ste postigli u tom periodu? 
Da li cete zbog toga podnijeti ostavku ill opet smatrate da je za to neko 
drugi odgovoran?”

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na poslanicko pitanje. 
Odgovor Je komentarisao Jevto Erakovic a predsjednik Vlade je odgovorio 
na komentar. Jevto Erakovic je saopstio zavrsni stav.

3. Dr Branko Radulovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratski 
front - PZP:

„Gospodine Krivokapicu, vjerujem da ste svjesni da je ovo stanje 
neodrzivo, sa svakog aspekta i u svakom segmentu, bilo da je u pitanju 
eticki sklop ill materijalna supstanca. Dovedena je u pitanje demontaza 
totalitarnog i kriminogenog rezima, profesionalizacija zatocenih i 
politizovanih institucija, sektorske reforme, usiovi za slobodne i fer izbore 
i sustinski progres. £ak postoji mogucnost da se sve vise devastirana, 
osiromasena, konfliktna i demoralisana Crna Gora vrati pod okriljeglavnih 
krivaca za ovakvo stanje. Krajnje je vrijeme da se prekine ovo ludilo i 
stanje apsurda, da se zaustavi proces dalje degradacije i nazadovanje u 
integracijama, da se urazumimo, da pocnemo da komuniciramo na 
demokratskim osnovama, da se saberemo oko izgradnje bezbjedne, 
demokratske, prosperitetne i evropske Crne Gore, da preuzmemo 
odgovornost za ostvarenje tog istorijskog cilja, da iskreno pozovemo da 
nam u tome pomognu manjinske partije bez kojih nema ni Crne Gore. 
Gospodine Krivokapicu, da li ste spremni da po bilu koju cijenu ostvarimo 
taj uzviseni ciij?

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Dr Branko 
Radulovic Je dao komentar na odgovor.



4. Ivan Brajovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Socijaldemokrate Crne 
Gore:

„Gospodine Krivokapicu, nasa drzava se nalazi u najtezoj situaciji po svim 
pitanjima, sigurno od obnove nezavisnosti, a cini mi se i mnogo duze. 
Postoji vise nacina da se pokusa pronaci put za iziazak iz krize, ali sam 
siguran da su vanredni parlamentarni izbori najispravnije i najpostenije 
rjesenje. Jedan korak ka tom putu zavisi samo od Vas. Jeste li spremni da 
podnesete ostavku?”

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na poslanicko pitanje. 
Odgovor Je komentarisao Ivan Brajovic a predsjednik Vlade Je odgovorio 
na komentar. Ivan Brajovic Je saopstio zavrsni stav.

5. Dragan Ivanovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Socijalisticke 
narodne partije:

„Gospodine predsjednice Vlade, da li Vlada na cijem ste celu ima plan da 
rijesi goruci problem gradana Crne Gore, a toje nezaposlenost?”

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Dragan 
Ivanovic Je komentarisao odgovor predsjednika Vlade.

6. Ervin Ibrahimovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Bosnjackestranke:

„Kako ocjenjujete i komentarisete ocjene iz posljednjeg Izvjestaja 
Evropske komisije, a odnose se na kadrovsku politiku Vase Vlade, u 
prethodnih godinu dana, kao i ocjene u pogledu implementacije 
manjinskih prava, koje se takode nalaze u Izvjestaju?”

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Ervin 
Ibrahimovic je komentarisao odgovor predsjednika Vlade.

7. Suada Zoronjic, oviascena predstavnica Kluba poslanika „Crno na bijelo”:

„Postovanl predsjednice Vlade, da li je za Vas prihvatijivo da izgiasavanje 
Tuzilackogsavjeta bude usiovijeno dogovorom o rekonstrukciji Vlade?”

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Suada 
Zoronjic je komentarlsala odgovor predsjednika Vlade.



'1

8. Mr Rasko Konjevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokratske partije Crne Gore:

„0sjecate li odgovornost kao najodgovornija politicka licnost u drzavi zbog 
cinjenice da je Crna Gora dobila najgori godisnji Izvjestaj Evropske 
komisije, posebno u svijetlu cinjenice da imamo blokadu sve tri grane 
vlasti, kao i da ni nakon godinu dana nije pokrenut bilo kakavdijalogvlasti 
i opozicije za deblokadu stanja u pravosudu, sto Je Jedan od kljucnih 
uzroka zaustavijanja naseg evropskog puta?”

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.

Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na poslanicko pitanje. 
Odgovor Je komentarisao mr Rasko Konjevic a predsjednik Vlade je 
odgovorio na komentar. Mr Rasko Konjevic Je saopstio zavrsni stav.

* * *

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 30 minuta, a nastavijena u ponedjeijak, 
1. novembra, u 12 sati i 20 minuta.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima u vezi sa 
odredenom temom ,,Kadrovska politika i reforme u MFSS”

Mr Milojku Spajicu, ministru finansija i socijalnog staranja, 
poslanicka pitanja postavili su:

1. Momo Koprivica, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokrate - Demos 
- Mir je nasa nacija:

„ Zasto u sklopu reformskih procesa u Vladinom predlogu bud^a nijesu 
bila predvidena sredstva za majke? Zasto u Programu rada Vlade za 2021. 
godinu nije predvidena obaveza izrade predioga zakona kojim bi se stvorio 

pravni osnov da se majkama vrati steceno pravo, koje je proizvoijnim i 
nepravednim odiukama bivse viasti i instrumentalizovanih institucija oduzeto?”

Milojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio je na 
poslanicko pitanje. Odgovor je komentarisao Momo Koprivica a ministar Spajic 
Je odgovorio na komentar. Momo Koprivica je saopstio zavrsni stav.



2. Ivan Mitrovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske partije 

socijalista - LP:

„ Znao sam da cete pobjeci od teme socijalne politike, da cete pricati o 
ekonomskoj politici zato sto nemate sta da kazete na temu socijalne politike u 
CrnoJ Gori. Jer, da imate sta da kazete, vjerovatno biste pricali o socijalnoj 
politici. Za 11 mjeseci nijeste obisli, a culi ste me, ni Jednu ustanovu socijalne i 
djecje zastite, a pledirate da budete ministar za socijaino staranje u Vladi Crne 
Gore. Za 11 mjeseci - imate ustanovu DJecJi dom "Mladost" u BiJeloJ, gdje boravi 
80 malisana, Vi nijeste obisli Jednu takvu ustanovu, a nijeste obisli ni Komanski 
most. Socijalna politika Crne Gore i uopste svaka socijalna politika Je pojava sui 
generis, pojava svoje vrste. Da biste vodiii socijainu politiku Jedne drzave, vl 
morate da sagledate problems i potrebe te drzave, a ne na taj nacin da verbaino 

manipulisete gradanima Crne Gore”.

Milojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio je na 
poslanicko pitanje. Odgovorje komentarisao Ivan Mitrovic, a ministar Spajic Je 
odgovorio na komentar. Ivan Mitrovic Je saopstio zavrsni stav.

3. Dr Branko Radulovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika DemokratskI 
front - PZP:

„Gospodine Spajicu, za ovakvo bremenito nasljedstvo I ovakve globalne 
izazove treba konsolidovana parlamentarna vecina ijaka ekspertska vizionarska 
Vlada. To nismo imali u prethodnih godinu dana. Izgubili smo zbogtoga sigurno 
promet od jedne milijarde. Sad cu Vas pitati nesto. Zasto se nismo zaduzili 
stepenasto, funkcionaino, kad nam treba mjesec dana ili dva ranije i zasto nam 
treba? StoJesa razvojnom bankom? Zasto nisteosnovali fond za Crnu Goru, kao 
i svi ostali (dvije, tri milijarde)? Zasto niste napravili nista u vezi sa trziste 
kapitala?”

Milojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio je na 
poslanicko pitanje, a dr Branko Radulovic je dao komentar na odgovor.

4. Dr Damir Sehovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Socijaldemokrata 
Crne Gore:

,,Za vrijeme Vaseg mandate, ministre, Je broj zaposlenih u CrnoJ Gori 
smanjen za cak 18 hiljada. Vi ste ministar finansija za vrijeme cijeg mandate je 
broj nezaposlenih lica u CrnoJ Gori porastao za oko 11,5 hiljada. Prstom nijeste



mrdnuli, ministre finansija, da biste sprijecili da stopa nezaposlenosti dostigne 
rekordnih 24 i da se izjednaci sa nezaposlenoscu koju smo imali 2006. godine. 
Da ne pominjem nelikvidnost, koja se poput epidemije siri crnogorskom 
ekonomijom, a zahvaljujuci kojoj je na danasnji dan 500 preduzeca vise sa 
blokiranim racunima negostoje bilo prije samogodinu dana, a iznos blokiranog 
duga je veci za cak oko 140 miliona eura. Uvazeni ministre, ova slozena vremena 
zahtijevaju odgovornost. Vi ste umjesto odgovornosti izabrali populizam. Dodao 
bih -Jeftini. Stoga mi necete zamjeriti /prekid/ dati za pravo da Vas pozovem da 

sad lijepo ustanete, da kazete da ste se malo zaleceii i zanijeii i da podnesete 
ostavku. Da na taj nacin spasite to sto Vam Je ostalo od politickog kredibiliteta 
zbog politickog cirkusa koji ste nam priredili u prethodnih godinu dana, koji se, 
na srecu gradana Crne Gore, aja vjerujem i na Vasu srecu, privodi kraju.”

Miiojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio Je na 
poslanicko pitanje. Odgovorje komentarisao dr Damir Sehovic, a ministar Spajic 
Je odgovorio na komentar.Dr Damir Sehovic Je saopstio zavrsni stav.

5. Milosava Paunovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Socijalisticke 
narodne partije:

,, Pitanje Je konkretno i odnosi se na socijainu politiku, tacnije najednu od 
najugrozenijih kategorija u nasem drustvu a to su nazalost penzioneri. Inace, ovo 
pitanje Vam postavijam poucena iskustvom iz naseg grada, gdje je tadasnja 
Vlada opredijeiila 240 hiljada evra za izgradnju stanova za penzionere. Te pare 
su netragom nestaie - niti je dosio do izgradnje stanova, niti se zna gdje su ti 
novci otisli. Da ii ste upoznati uopste sa tom situacijom, Jer su bili u obavezi da 
Vam podnesu izvjestaj?”

Miiojko Spajic, ministar finansija i socijainog staranja, odgovorio Je na 
poslanicko pitanje, a Milosava Paunovic Je dala komentar na odgovor.

6. Mr Bozena Jelusic, oviascena predstavnica Kluba poslanika „Crno na bijeio”:

,,Naime, pitacu Vas sto ste u smisiu konkretnih mjera uradili da sesmanje 
neopravdane zarade, povlastice i privilegije na brojnim mjestima Javne 
administracije i upravijanja u Javnim preduzecima. Buduci dajetransparentnost 
u donosenju odiuka i politika od znacaja za gradane, molim Vas da mi obrazlozite 
razloge koji su Vas naveli da prekinete v.d. angazman Aleksandra Damjanovica 
na celu Uprave poreza i carina i da kazete Javnosti koje profesionalne reference 
celnice koJa ga Je zamijeniia su Vas navele da nju postavite na to mjesto?



Milojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio je na 
poslanicko pitanje. Odgovor je komentarisala mr Bozena Jelusic, a ministar 
Spajic je odgovorio na komentar.Mr Bozena Jelusic jesaopstila zavrsni stav.

7. Mr Rasko Konjevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokratske partije Crne Gore:

„ Uvazeni ministre, u svjetlu ovoga danas sto smo imali priiiku da cujemo, 
znate Vlada se kreira na nacin tako stoje izabere pariament. U parlamentu vlada 
mora da ima podrsku 41 poslanika da bl ono sto radi vlada, u smislu odredenih 
reform!, moglo da se pretoci u zakone koji bi u parlamentu dobili vecinu. Ako je 
tema kadrovska reforma u Ministarstvu finansija, onda ste duzni Parlamentu koji 
Vasje birao da kazete precizno razlogzasto nijeste produzili mandat gospodinu 
Damjanovicu. Zasto ste mu dozvolili sa aspekta kapaciteta da nekoliko mjeseci 
radi bez ijednogjedinog pomocnika koje Vam je predlozio? Ne mozemo koristiti 
eufemizme- nije razrijesen, nego mu je istekao mandat. Sto mu nijeste produzili 
mandat? Dakle, nijeste mu produzili mandat Jer ocigledno nijeste bili zadovoijni 
njegovim radom. Onda Pariament ima pravo da Vas pita zasto i u kojim 
segmentima nijeste bili zadovoijni radom direktora Damjanovica. Znate, ministre 
finansija, vrio cesto jedna izjava prestigne drugu i u politic! ponekad se desi da 
zaboravimo kako jedna prestigne drugu”.

Milojko Spajic, ministar finansija i socijalnog staranja, odgovorio je na 
poslanicko pitanje. Odgovor je komentarisao dr Damir Sehovic, a ministar Spajic 
je odgovorio na komentar.Dr Damir Sehovic je saopstio zavrsni stav.

* * *

Sjednica je zavrsena 1. novembra u 14 sati i 55 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.
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